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Subject 

 لمصرف الخليجي التجاريتوضيح بشأن أخبار متداولة عن تطورات الإستحواذ على ا

Clarification on News Regarding the Progress on the acquisition of 

Khaleeji Commercial Bank 

 الموضوع

Information 

اذ على الإستحو عمليةما ورد في إحدى وكالات الأنباء فيما يتعلق بتطورات  بالإشارة الى

التأكيد على أنها قدمت المصرف الخليجي التجاري ش.م.ب. )المصرف(، تود المجموعة 

وتسعى لتقديم عرض الإستحواذ خلال الربع الثالث خطاب نوايا لمجلس إدارة المصرف 

حواذ الإست يتم الإنتهاء من عملية وبمجرد تقديم العرض تتوقع المجموعة بأن. 2021من 

من  اللازمةلحصول على جميع الموافقات وذلك بعد االطوعي خلال هذا العام الجاري، 

 الجهات الرقابية ومجلس الإدارة والمساهمين. 

 

With reference to what has been reported by a news agency with 

regards to the progress on the acquisition of Khaleeji Commercial 

Bank B.S.C. (“KHCB”), GFH would like to confirm that it has 

submitted to KHCB’s board a letter of intent and its planning to 

submit the firm intention and offer document during Q3 2021. Once 

the firm intention is submitted, GFH anticipates the voluntary 

takeover offer to be concluded during the course of this year, 

subject to receipt of all necessary regulatory, board and 

shareholders approvals.  
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